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Protokół Nr XVI/20 

z XVI sesji Rady Gminy Mieścisko w dniu 27 stycznia 2020 r. w godzinach od 12.00 do 15.00 

 w sali sesyjnej Urzędu Gminy Mieścisko. 

 

Adn.1 

 XVI sesję Rady Gminy Mieścisko otworzyła Przewodnicząca Rady Gminy – P.Kamila 

Mazurek. Na wstępie powitała na sesji Wójta Gminy – P.Przemysława Renna, radnego 

powiatowego – P.Andrzeja Banaszyńskiego, radnych Rady Gminy, Sekretarz Gminy – P.Alicję 

Kędracką, Skarbnik Gminy – P.Paulinę Durak, kierowników i dyrektorów jednostek 

organizacyjnych gminy, inspektor ds. obsługi organów gminy – P.Wiesławę Kujawa, inspektora 

ds. informatycznych – P.Piotra Mnichowskiego, sołtysów wsi i mieszkańców, którzy oglądają 

transmisję sesji. 

Przewodnicząca Rady poinformowała, że sesja jest nagrywana i transmitowana a klauzula 

informacyjna znajduje się na drzwiach do sali sesyjnej. 

(Listy obecności zaproszonych gości i sołtysów wsi stanowią  Załączniki Nr 1 i 2 do protokołu). 

Adn. 2 

 Przewodnicząca Rady Gminy zwróciła się do radnych o potwierdzenie w sposób 

elektroniczny swojej obecności. 

Na 15 radnych, na sesji obecnych jest 14 i 1 nieobecny, co stanowi quorum a zatem Rada jest 

prawomocna do prowadzenia obrad i podejmowania uchwał. 

(Radny nieobecny usprawiedliwiony – Rafał Borowiak). 

(Lista obecności radnych Rady Gminy Mieścisko stanowi  Załącznik Nr 3 do protokołu). 

 

Adn. 3 

 

 Przewodnicząca Rady poinformowała, że zaproszenie na sesję wraz z porządkiem 

obrad zostało dostarczone radnym w ustawowym terminie, po czym zapytała czy ktoś wnosi 

zmiany do w/w porządku obrad ? 

Wniosek formalny zgłosił Wójt Gminy – P.Przemysław Renn o wprowadzenie do porządku 

obrad dodatkowego projektu uchwały w sprawie przekazania do Wojewódzkiego Sądu 

Administracyjnego w Poznaniu skargi Prokuratora Rejonowego w Wągrowcu na uchwałę Nr 

XIX/108/16 Rady Gminy Mieścisko z dnia 25 maja 2016 r. w sprawie regulaminu utrzymania 

czystości i porządku na terenie Gminy Mieścisko. 

Przewodnicząca Rady przystąpiła do przegłosowania za pomocą urządzeń elektronicznych 

wniosku formalnego Wójta Gminy. 

Na 14 radnych, wniosek Wójta o wprowadzenie do porządku obrad dodatkowego projektu 

uchwały został w głosowaniu przyjęty jednogłośnie. Innych zmian do porządku obrad nie 

zgłoszono. Wobec powyższego Przewodnicząca Rady odczytała Porządek obrad XVI sesji Rady 

Gminy po zmianie: 

1. Otwarcie sesji. 
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2. Stwierdzenie quorum. 

3. Przedstawienie Porządku obrad XVI sesji Rady Gminy – możliwość wprowadzenia zmian. 

4. Przyjęcie protokołu obrad z poprzedniej sesji. 

5. Zapytania sołtysów. 

6. Sprawozdanie z działalności Wójta w okresie międzysesyjnym. 

7. Informacja z działalności Przewodniczącej Rady Gminy w okresie międzysesyjnym. 

8. Informacja z pracy stałych Komisji Rady Gminy w okresie międzysesyjnym. 

9. Sprawozdanie z wysokości średnich wynagrodzeń nauczycieli na poszczególnych stopniach 

awansu zawodowego w szkołach prowadzonych przez gminę Mieścisko za rok 2019. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Statutu Gminy Mieścisko. 

11. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Sołeckiej Strategii Rozwoju wsi Kłodzin, Mieścisko i 

Nieświastowice w Gminie Mieścisko. 

12. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości położonej w 

Mieścisku. 

13. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nieodpłatne nabycie od Skarbu Państwa 

– Krajowego Ośrodka Wsparcia Rolnictwa Oddział Terenowy w Poznaniu nieruchomości 

położonej w Mieścisku. 

14. Podjęcie uchwały w sprawie przekazania do Wojewódzkiego Sądu Administracyjnego w 

poznaniu skargi Prokuratora Rejonowego w Wągrowcu na uchwałę Nr XIX/108/16 Rady Gminy 

Mieścisko z dnia 25 maja 2016 r. w sprawie regulaminu utrzymania czystości i porządku na 

terenie Gminy Mieścisko. 

15. Interpelacje i zapytania radnych. 

16. Wolne głosy i wnioski. 

17. Zakończenie. 

 

Adn. 5 – Zapytania sołtysów 

 

W zapytaniach sołtysów poprosiła o zabranie głosu w zastępstwie sołtysa wsi Nieświastowice 

– mieszkanka sołectwa – P.Mikołajczak Joanna w związku z faktem, że na sesji będzie 

uchwalenie strategii Rozwoju wsi Nieświastowice a jest jedną z osób współtworzących grupę 

odnowy wsi. Na wstępie stwierdziła, że „moderatorzy opracowujący strategie zaszczepili ich 

pozytywnie z możliwością zmian naszej małej miejscowości. Kosztowało nas to dużo pracy, 

dużo czasu. Jak wszystkie dokumenty były złożone okazało się i jest nam z tego powodu bardzo 

przykro, że jako wieś jesteśmy zdyskalifikowani dlatego że nasza strategia rozwoju wsi 

obejmuje punkty: modernizacji i wyposażenia placu zabaw i boiska sportowego i okazało się, 

że owe boisko i plac zabaw nie widnieje na mapkach i w tym momencie jesteśmy pozbawieni 

możliwości ubiegania się o środki z Programu „Odnowa wsi”. Jesteśmy młodzi i ambitni i w 

tym momencie czujemy, że ktoś nam podciął skrzydła. Niestety winą trochę obarczamy gminę 

bo my nie mieliśmy pojęcia o tym, dopiero  jak wszystkie dokumenty zostały złożone  ktoś nam 

mówi, że bardzo przykro że za chwilę rusza pierwszy konkurs i my nie możemy w nim brać 

udziału. Żeby zapisać się do owej strategii jako sołectwo musieliśmy  wpłacić 1.000 zł z naszego 

funduszu sołeckiego. Jesteśmy bardzo małą wioską, mamy bardzo duże potrzeby i ja uważam, 

że te pieniądze mogłyby być spożytkowane w inny sposób. Chciałabym żeby ktoś tym się zajął 

bo w tym momencie jesteśmy zawieszeni na cały rok. Ponadto mamy cały plan budżetowy na 
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kolejny rok i okazuje się, że będziemy musieli go zmieniać. Ja zastanawiam się czy nas stać jako 

gminę żeby popełniać takie błędy, dawać niemałe pieniądze i zaraz to odbierać, że był jakiś 

błąd i ciągnie kolejne błędy. Ja bym chciała żeby ktoś się temu przyjrzał. Na placu zabaw 

wszystkie karuzele wymagają atestu.Za każdym razem jak kupowaliśmy kolejną atrakcję  dla 

dzieci był odbiór, ktoś przyjeżdżał i odbierał. Nikt wcześniej nie zauważył, że plac zabaw jest za 

blisko drogi. Dla mnie jest to niezrozumiałe. Jeden błąd, który ciągnie za sobą kolejne i to nie 

są małe pieniądze. A nasz budżet jest szczegółowo określony i z racji tego musimy zrobić 

zmiany i okazuje się, że to co dotychczas zrobiliśmy legło w gruzach”; 

 

Odpowiedzi na wystąpienie mieszkanki sołectwa udzielił Wójt Gminy – P.Przemysław Renn, 

wskazując na wstępie, że w porządku dzisiejszej sesji jest podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia 

Sołeckiej Strategii Rozwoju wsi Kłodzin, Mieścisko i Nieświastowice w Gminie Mieścisko i 

dopiero po przyjęciu Strategii będzie możliwe ubieganie się przez sołectwa, które taką 

strategię mają o środki w ramach Wielkopolskiej Odnowy Wsi w ramach naboru „Pięknieje 

Wielkopolska Wieś” organizowany przez Urząd Marszałkowski Województwa 

Wielkopolskiego. W ubiegłym tygodniu odbyło się w Urzędzie Gminy spotkanie z 

przedstawicielami sołectw, które taką strategię posiadają (jest ich 8) aby poinformować 

sołectwa jakie są warunki ubiegania się  o środki, jakie zadania mają największe szanse, które 

sołectwa są najbardziej zaawansowane żeby mogły już tej wiosny w zbliżającym się naborze 

wziąść udział. Założenia tego konkursu są takie, że maksymalnie z każdej gminy w roku 3 

sołectwa mogą być zgłoszone. Jeżeli mówimy o Nieświastowicach to stało się faktycznie to o 

czym Pani mówi tzn. zaczęliśmy sprawdzać czy wszystko jest prawidłowo, czy wszystkie 

warunki są spełnione i w trakcie tego  sprawdzania okazało się, że plac zabaw, który państwo 

posiadacie nie powinien znajdować się w tym miejscu w którym jest ze względu na to, że jest 

zbyt blisko drogi. Wiemy już, że trzeba będzie to dostosować do przepisów prawa. Nie można 

ubiegać się o dofinansowanie projektu, który nie spełnia zasad prawa budowlanego więc siłą 

rzeczy ja nie podpiszę wniosku o dofinansowanie zadania jeśli z góry wiem, że nie uzyska 

takiego dofinansowania bo nie spełnia wymogów. Nie oznacza to, że wszystkie środki o jakich 

Pani raczyła powiedzieć zostały zmarnowane, ponieważ strategia jest na 5 lat  i w kolejnych 

latach na podstawie tej strategii będziecie mogli państwo wziąć udział w naborze wniosków. 

Mało tego spotkanie które odbyło się w piątek miało na celu   poinformowanie i przygotowanie 

wszystkich sołectw posiadających strategię aby już z wyprzedzeniem planowali sobie zadania 

na przyszły rok 2021 , a rok 2020 aby był czasem na przygotowanie przez nas przez Urząd we 

współpracy z sołectwami i grupami odnowy wsi różnych dokumentów, które są niezbędne. 

Dlatego wyszliśmy z założenia, że jeżeli mamy 8 sołectw, które mogą ubiegać się o środki z 

województwa to warto już dzisiaj planować to co chcielibyśmy robić za rok. Natomiast to, że 

Nieświastowice planują uczestnictwo w tych konkursach to świetnie, natomiast tak naprawdę 

dopiero po tym jak rada gminy podejmie taka uchwałę stanie się to formalnie możliwe. Ja     

doceniam to zaangażowanie i sam nakłaniałem sołectwa i sołtysów aby włączyli się w 

przygotowanie tych strategii ale wszystko tak jak Pani mówi musi być zgodnie z przepisami. 

Jeżeli mamy obiekt w którym sołectwo chce zainwestować jakieś środki i pozyskać 

dofinansowanie który jest w miejscu niezgodnym z przepisami to najpierw musimy to 

uporządkować a następnie będzie można takie wnioski o dofinansowanie składać i tutaj 

zawsze jako gmina będziemy wykazywać dużo dobrej woli żeby ten wkład ze strony gminy 
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także się pojawił żeby zwiększyć szanse. Ale najpierw uporządkowanie dokumentacji, potem 

faktycznie będzie można ubiegać się o dofinansowanie.  

- P.Mikołajczak – „P.Wójcie jak sięgnę pamięcią ten obiekt funkcjonuje co najmniej 15 

lat i ktoś czegoś nie dopatrzył. Gdyby coś stało się na tym placu, gdyby jakieś dziecko uległo 

poważnemu wypadkowi  kto by odpowiadał Huśtawki mają atest, ale plac zabaw jest 

nielegalny?  

- Wójt –„jak Pani zauważyła, że sprawa ciągnie się już wiele lat ale w tym momencie 

przystępujemy do regulowania i sprawdzania różnych tego typu aspektów prawnych. Trudno 

jest mi powiedzieć dlaczego tak było wcześniej, , natomiast jeżeli doszliśmy do pewnych 

wniosków, ze coś jest nie tak to postaramy się to uregulować i to jest dobry moment żeby 

podkreślić, że my jako Urząd się upieramy, dokręcamy śrubę i wymogi, procedury, po co atest 

na huśtawkę. To właśnie pokazuje, że to wszystko nie robimy po to żeby sobie leżały papiery 

w szafie tylko że jeżeli coś by się wydarzyło to ktoś za to wszystko odpowiada i po to  wszystko 

jest. Te wymogi zostały w przepisach określone. A to, że okazało się, że plac zabaw nie spełnia 

warunków to może lepiej, że wyszło to teraz niż dopiero gdyby wniosek był złożony i był powód 

formalny do odrzucenia takiego wniosku. Skoro mamy taką wiedzę to teraz musimy przystąpić do 

pracy żeby robić tak żeby wszystko było w porządku. Zakładam, że albo wcześniej nie było takich 

wymogów, a może były ale gdzieś nastąpiły zmiany, że doszło do lokalizacji tego placu gdzie się 

teraz znajduje wbrew przepisom. Wiemy, że jest nie tak to będziemy poprawiać. Tyle mogę 

zadeklarować. Trudno jest mi powiedzieć jak to się stało kilkanaście lat temu. 

- P.Mikołajczak – „dziękuję i mam nadzieję na jak najszybsze pozytywne zakończenie. Program 

trwa 5 lat.Wiemy, że na pewno w tym roku przez I półrocze będziemy wykreśleni z możliwości 

dofinansowania i nic nie zrobimy. Mam nadzieję, że w przyszłym roku będziemy mogli realizować 

ten projekt”.  
 

 

Adn. 6 – Sprawozdanie z działalności Wójta w okresie międzysesyjnym 

 

Wójt Gminy – P.Przemysław Renn przedstawił sprawozdanie ze swojej działalności w okresie 

międzysesyjnym. 

(Sprawozdanie Wójta Gminy stanowi Załącznik Nr 4 do protokołu). 

Do przedstawionego sprawozdania zapytania zgłosili radni: 

- radna Mączyńska – w nawiązaniu do rozmowy P.Wójta z posłem Rutnickim prosiła o więcej 

informacji na temat lokalizacji, kosztów projektu „Szatnia na medal”; 

- Wójt Gminy – wyjaśnił, że dokumentacja jest gotowa od 2 i dostępna w Urzędzie Gminy. 

Lokalizacja obiektu – szatni jest przy płycie stadionu w Mieścisku w miejscu jak schodzi się z 

obiektu boiska przyszkolnego schodami w dół czyli przy wyjeździe ze stadionu na ul.Zacisze. 

„Z p.posłem rozmawialiśmy o tym aby zwiększyć swoje szanse w pozyskaniu środków 

zewnętrznych „Szatnia na medal”. Tam jest możliwość dofinansowania około 100 tys.zł. My 

szacujemy wg swojego kosztorysu, że może to być kwota do 500 tys.zł. Uważam, że mając całą 

dokumentację i możliwość otrzymania tych pieniędzy wniosek złożymy, a czy dostaniemy te 

pieniądze to trudno powiedzieć. Sami Państwo wiecie jak duży nacisk na te inwestycje kładą 

zarówno kluby sportowe jak i uczniowie, którzy w tych klubach uczestniczą. Mówimy o 80 

członkach klubu „Sokół”. Też są rozgrywki seniorów. Takiego obiektu nie mamy, a wszyscy 
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uczestnicy zawodów, czy przyjezdni goście, nasi klubowicze muszą korzystać z szatni szkolnej. 

Skoro mamy dokumentację, możliwość pozyskania środków postanowiłem złożyć wniosek, a 

co będzie dalej jeśli dostaniemy dofinansowanie, to będzie decyzja Rady bo musi zabezpieczyć 

środki w budżecie. 

- radna Mączyńska – czy w ramach tego projektu były rozmowy o możliwość wyremontowania 

szatni szkolnych ? ? 

- Wójt w odpowiedzi wyjaśnił, że  wspólnie z P.posłem wizytowali nie tylko stadion ale też 

szkołę oglądając zarówno salę gimnastyczną jak i obecne szatnie, jak też inne sale. Jak 

najbardziej jedno nie wyklucza drugiego i będzie możliwość taka żeby zrealizować jedną 

inwestycję, a po roku np. kolejną jeżeli się na to zdecydujemy, ale na pewno w tym roku byśmy 

nie poruszali dofinansowania na szatnie szkolne bo nie mamy dokumentacji. Ale jeżeli byśmy 

otrzymali dofinansowanie na ten obiekt szatniowy, nie powoduje to, że nie będziemy mogli 

ubiegać się także o remont szatni szkolnej”; 

- radny Karasiewicz – zwrócił uwagę na wysoki koszt budowy szatni a w dalszej perspektywie 

koszty jej utrzymania; 

 

Adn. 7 – informacja z działalności Przewodniczącej Rady Gminy w okresie międzysesyjnym. 

W okresie międzysesyjnym tj. od dnia składania ostatniej informacji na sesji 25 listopada 

2019r.  Przewodnicząca Rady: 

- 2 grudnia 2019 r. – brała udział we wspólnym posiedzeniu Komisji Rady Gminy, 

- 4 grudnia 2019 r. – udział w spotkaniu wigilijnym  Koła Gospodyń Wiejskich w Podlesiu 

Wysokim,  

- 19 grudnia 2019 r. – udział w spotkaniu wigilijnym pracowników Zakładu Aktywności 

Zawodowej a potem udział w spotkaniu wigilijnym pracowników Szkoły Podstawowej w 

Mieścisku 

- 20 grudnia 2019r. – udział w spotkaniu świątecznym pracowników Przedszkola w Mieścisku, 

- 21 grudnia 2019r. – udział w spotkaniu wigilijnym strażaków OSP Mieścisko, 

- 4 stycznia br. – spotkanie noworoczne w Mieścisku 

- 6 stycznia br. – udział w „Orszaku Trzech Króli” na zaproszenie Proboszcza Parafii w 

Mieścisku, 

- 20 stycznia br. – udział we wspólnym posiedzeniu Komisji Rady 

Ponadto w każdy wtorek pełniła dyżur w Urzędzie Gminy. 

 

Adn.8  - Informacja z pracy stałych komisji Rady Gminy w okresie międzysesyjnym 

Przewodniczący Komisji złożyli informacje z prac komisji od dnia składania ostatniej informacji 

na sesji 25 listopada 2019 r.: 

- radny Marian Witucki – Przewodniczący Komisji Rewizyjnej: 

Komisja odbyła 3 wspólne posiedzenia Komisji w celu zaopiniowania materiałów na sesje:  

2 grudnia 2019 r., 16 grudnia 2019 r. i 20 stycznia br. 

Ponadto Komisja w dniu 12 grudnia 2019 r. odbyła posiedzenie, którego tematem była 

„Kontrola korzystania z delegacji służbowych oraz używania prywatnego samochodu do celów 

służbowych „kilometrówki” przez pracowników Urzędu Gminy i radnych. 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej odczytał protokół z przeprowadzonej kontroli. 
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- radny Tomasz Karasiewicz – Przewodniczący Komisji Rolnictwa, Rozwoju Gospodarczego i 

Budżetu: 

Komisja od czasu kiedy była przedstawiona ostatnia informacja z prac komisji tj.25 listopada 

2019 r. odbyła następujące posiedzenia: 

- 2 grudnia i 13 grudnia 2019 r.  i 20 stycznia br. – wspólne posiedzenie Komisji celem 

zaopiniowania materiałów na sesję; 

- 11 grudnia 2019 r. – tematem było: Zapoznanie z raportem oddziaływania na środowisku w 

sprawie planowanej budowy fermy drobiu w Mieścisku oraz opracowanie planu pracy Komisji 

na I półrocze 2020 r.; 

- 23 stycznia br. – tematem posiedzenia było: Zapoznanie z informacją Powiatowego Lekarza 

Weterynarii na temat: „Zagrożenia wirusem ASF dla hodowców trzody chlewnej oraz wirusem 

ptasiej grypy dla producentów drobiu i drobnych hodowców naszej gminy. Sposoby 

zapobiegania i działania w przypadku potwierdzenia wirusów na terenie gminy”; 

 

- radna Kamila Chelwing – Przewodnicząca Komisji Oświaty, Kultury, Spraw Socjalnych i 

Samorządu 

Komisja od ostatniej informacji, którą składała na sesji 25 listopada 2019 r. odbyła następujące 

posiedzenia: 

- 2 grudnia i 13 grudnia 2019 r. i 20 stycznia br. – wspólne posiedzenie Komisji w celu 

zaopiniowania materiałów na sesję; 

- 27 listopada br. – posiedzenie którego tematem było:  

1) Zapoznanie Komisji na temat pomocy materialnej udzielonej uczniom gminy Mieścisko w 

2019 roku. 

2)Zapoznanie z informacją na temat współpracy Gminy Mieścisko z gminami partnerskimi w 

kraju i za granicą w 2019 roku. 

3)Zapoznanie z informacją na temat podejmowanych działań promocyjnych przez gminę w 

2019 roku. 

 

- radny Roman Kulczyński – Przewodniczący Komisji Przestrzegania Prawa, Ochrony 

Środowiska i Komunikacji: 

Komisja od ostatniej informacji, którą składała na sesji 25 listopada 2019 r. odbyła następujące 

posiedzenia: 

- 2 grudnia 2019 r., 13 grudnia 2019 r., 20 stycznia br. – wspólne posiedzenie Komisji w celu 

zaopiniowania materiałów na sesje; 

- 14 stycznia br. – posiedzenie Komisji z udziałem Starosty Wągrowieckiego, Dyrektora 

Powiatowego Zarządu Dróg na temat: „Zapoznania z informacją na temat zimowego 

utrzymania dróg na terenie gminy Mieścisko, wykonanych prac remontowych i 

konserwacyjnych na drogach i chodnikach powiatowych w gminie Mieścisko w 2019 roku oraz 

planowanych remontów dróg i chodników powiatowych na terenie gminy Mieścisko w 2020 

roku” Przewodniczący Komisji zaznaczył, że porządek w/w posiedzenia został rozszerzony o 

temat podorywania dróg. 
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Przewodniczący Komisji omówił przebieg posiedzenia Komisji, zgłaszane wnioski pod adresem 

zaproszonych gości. 

Do przedstawionych informacji Przewodniczących Komisji nie zgłoszono zapytań. 

Adn. 9 – Sprawozdanie z wysokości średnich wynagrodzeń nauczycieli na poszczególnych 

stopniach awansu zawodowego w szkołach prowadzonych przez gminę Mieścisko za rok 

2019. 

Sprawozdanie omówiła inspektor ds. oświaty i kultury fizycznej w Urzędzie Gminy – P.Mariola 

Czelna. 

Zgodnie z Kartą Nauczyciela organ prowadzący w terminie do 31 stycznia każdego roku 

przeprowadza analizę poniesionych w roku kalendarzowym wydatków na wynagrodzenia dla 

nauczycieli w poszczególnych stopniach awansu zawodowego. W wyniku tej analizy 

nauczyciele w dwóch stopniach awansu zawodowego otrzymają w tym roku dodatki 

wyrównawcze: nauczyciele stażyści i nauczyciele mianowani. 

- 1 nauczyciel stażysta otrzyma dodatek wyrównawczy w kwocie 515,84 zł; 

- 11 nauczycieli mianowanych – łącznie wyrównanie wynosi 2.995,57 zł; 

Dodatki wyrównawcze zostały wypłacone do 31 stycznia br. 

Do w/w sprawozdania  zgłosił zapytanie radny Roman Kulczyński: 

   Dlaczego nauczyciele stażysta i mianowani nie uzyskali tego średniego wynagrodzenia. Czy ze   

   względu na brak godzin, jaka jest przyczyna ? 

W odpowiedzi P.inspektor M.Czelna wyjaśniła,  że to nie jest wynik braku godzin, jest to wynik 

wymiaru czasu pracy nauczyciela, jak również stażu pracy. Nauczyciel był zatrudniony na kilka 

godzin tygodniowo bo taka była potrzeba w Szkole. W związku z czym nie miał on fizycznej 

możliwości wypracowania średniego wynagrodzenia; 

- radny Kulczyński – czy nauczyciele dyplomowani otrzymują wszyscy to średnie wynagrodzenie 

6.140 zł z automatu. Czy ma na to wpływ dyrektor ? Od czego to zależy ? Czy żadnych wyników 

nauczania nie bierze się pod uwagę i czy wszyscy mają równo to 6.000 zł ? 

W odpowiedzi P.M.Czelna wyjaśniła, że wszyscy nauczyciele na pewno mają taką samą 

podstawę tj. wynagrodzenie zasadnicze dla nauczyciela dyplomowanego, poziom 

wykształcenia. Na wynagrodzenie składają się jeszcze inne elementy: staż pracy, dodatek 

motywacyjny, funkcyjny, godziny ponadwymiarowe, godziny doraźnych zastępstw. 

Wynagrodzenie nauczycieli jest bardzo zróżnicowane. Niemniej musi on osiągnąć średnie 

wynagrodzenie określone przez ustawodawcę. Podstawa jest określona z rozporządzenia. 

- radny Kulczyński – powrócił do informacji o realizacji zadań oświatowych i zadał pytanie czy 

prawdą jest, że Szkoła Podstawowa w Popowie Kościelnym stoi wyżej z wynikami niż Szkoła 

Podstawowa w Mieścisku ? Od czego to zależy ? 

Na powyższe pytanie odpowiedź udzieli P.Dyrektor Szkoły Podstawowej w Mieścisku. 

(Sprawozdanie z wysokości średnich wynagrodzeń nauczycieli na poszczególnych stopniach 

awansu zawodowego w szkołach prowadzonych przez gminę Mieścisko za rok 2019 stanowi 

Załącznik Nr 5 do protokołu). 

 

Adn. 10 – Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Statutu Gminy Mieścisko. 

Uzasadnienie do projektu przedstawiła Sekretarz Gminy – P.Alicja Kędracka. 
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Przewodnicząca Rady zwróciła się do Wójta o przedstawienie autopoprawki, która stanowi 

wniosek ze wspólnego posiedzenia Komisji i dotyczy zmiany w §27 ust.1 pkt 2 i $27 ust.3 dot. 

prac komisji Rady,  w których  wyraz informacje zastępuje się wyrazem „sprawozdania”. 

W dyskusji nad projektem uchwały głos zabrali: 

- radna Mączyńska – czy mieszkańcy mogą brać udział w pracach komisji ? Czy w przypadku 

zapisów o pracach komisji nie powinno być zapisu, że posiedzenia są otwarte i mieszkańcy 

mogą uczestniczyć w posiedzeniach. W związku z tym możnaby informować mieszkańców 

kiedy odbywają się komisje; 

- Wójt – wyjaśnił, że mieszkańcy mogą brać udział w pracach komisji. Prawo pozwala, że 

mieszkaniec ma prawo przyjść na posiedzenia wszystkich organów kolegialnych. Oczywiście 

jeśli sobie życzą to możemy szerzej zapraszać. Urząd Gminy jest na etapie tworzenia aplikacji 

mobilnej „miejski komunikator” gdzie będzie możliwość pobrania informacji o pracach komisji; 

- radny Kulczyński – prosił o wyjaśnienie punktu dot. tworzenia i znoszenia jednostek 

pomocniczych gminy oraz czynników wpływających na ten fakt; 

- radna Mączyńska – zwróciła się do Wójta, że w planach ma powołanie Młodzieżowej Rady 

Gminy czy w związku z tym będzie musiała być zmiana statutu ? 

W odpowiedzi Wójt wyjaśnił, że na ten moment nie ma potrzeby zmiany statutu. Gdyby była 

taka konieczność to będzie zmiana. Na jednej z najbliższych sesji będzie procedowana uchwała 

o Młodzieżowej Radzie Gminy; 

- radny Kulczyński – w nawiązaniu do powoływania w trakcie kadencji doraźnych komisji czy 

możnaby powołać komisję w sprawie podorywania dróg celem ustalenia sprawców ? 

- Wójt w odpowiedzi wyjaśnił, że najbardziej właściwa do tego tematu byłaby Komisja 

Rolnictwa. Jest to do dyskusji. Jeśli będzie taki wniosek to stosowny projekt będzie 

przygotowany; 

- radna Mączyńska – w porządku obrad sesji jest  punkt: Informacja Przewodniczącej Rady z 

działalności w okresie międzysesyjnym, w tym projekcie statutu nie ma takiej informacji. Czy 

moglibyśmy wprowadzić ten punkt ? Czy to jest konieczne ? 

- Sekretarz Gminy – P.Alicja Kędracka wyjaśniła, że zgodnie z ustawą Przewodnicząca Rady 

organizuje pracę Rady. Przewodnicząca Rady może w każdej chwili na sesji zabrać głos. W 

statucie zostało ujęte minimum jakie musi być w porządku obrad. 

Przewodnicząca Rady przystąpiła do przegłosowania autopoprawki Wójta. Na 14 radnych, w 

głosowaniu brało udział 14.Autopoprawka została przyjęta jednogłośnie. 

(Autopoprawka do projektu uchwały w sprawie statutu Gminy Mieścisko stanowi Załącznik Nr 

6 do protokołu). 

Z kolei przystąpiono do przegłosowania projektu uchwały w sprawie uchwalenia Statutu 

Gminy Mieścisko. 

Na 14 radnych obecnych na sesji uchwała została podjęta jednogłośnie. 
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(Wykaz imiennego głosowania radnych stanowi  Załącznik Nr 7 do protokołu) 

(Uchwała w sprawie uchwalenia Statutu Gminy Mieścisko stanowi Załącznik Nr 8 do 

protokołu). 

Adn.11 - Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Sołeckiej Strategii Rozwoju wsi Kłodzin, 

Mieścisko i Nieświastowice w Gminie Mieścisko 

Uzasadnienie do projektu uchwały przedstawił Wójt Gminy – P.Przemysław Renn. 

Jednocześnie podziękował wszystkim, którzy zaangażowali się w opracowanie strategii. W tym 

roku sołectwo Nieświastowice nie będzie się ubiegać o dofinansowanie bo nie spełnia 

wymogów formalnych. 

Przy projekcie uchwały wywołała się dyskusja w temacie czy w w/w sołectwach były 

konsultacje społeczne w przedmiocie strategii i jak one przebiegały, jaka była frekwencja i 

zaangażowanie mieszkańców. 

W związku z wyczerpaniem dyskusji Przewodnicząca Rady przystąpiła do przegłosowania 

projektu uchwały. 

Na 14 radnych obecnych na sesji uchwała w glosowaniu została podjęta jednogłośnie. 

(Wykaz imiennego głosowania radnych stanowi Załącznik Nr 9 do protokołu). 

(Uchwała w sprawie przyjęcia Sołeckiej Strategii Rozwoju wsi Kłodzin, Mieścisko i 

Nieświastowice w Gminie Mieścisko w głosowaniu została podjęta jednogłośnie i stanowi 

Załącznik Nr 10 do protokołu). 

 

Przewodnicząca Rady o godz.13.20 zarządziła 20 minut przerwy. 

 

Po przerwie o godz.13.45 wznowiono obrady i kontynuowano podejmowanie uchwał. 

 

Adn.12. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości położonej w 

Mieścisku 

Uzasadnienie do projektu uchwały przedstawił Wójt Gminy – P.Przemysław Renn. 

Przewodnicząca Rady poinformowała, że projekt uchwały był omawiany na posiedzeniu 

stałych Komisji Rady i został zaopiniowany pozytywnie. 

Przewodnicząca Rady poddała projekt uchwały pod głosowanie. 

Na 14 radnych obecnych na sesji uchwała w głosowaniu została podjęta jednogłośnie. 

(Wykaz imiennego głosowania radnych stanowi Załącznik Nr 11 do protokołu). 

(Uchwała w sprawie wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości położonej w Mieścisku stanowi 

Załącznik Nr 12 do protokołu). 

 

Adn.13. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nieodpłatne nabycie od Skarbu 

Państwa – Krajowego Ośrodka Wsparcia Rolnictwa Oddział Terenowy w Poznaniu 

nieruchomości położonej w Mieścisku 

14. Podjęcie uchwały w sprawie przekazania do Wojewódzkiego Sądu Administracyjnego w 

poznaniu skargi Prokuratora Rejonowego w Wągrowcu na uchwałę Nr XIX/108/16 Rady Gminy 

Mieścisko z dnia 25 maja 2016 r. w sprawie regulaminu utrzymania czystości i porządku na 

terenie Gminy Mieścisko. 

Uzasadnienie do projektu uchwały przedstawił Wójt Gminy – P.Przemysław Renn. 
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Przewodnicząca Rady poinformowała, że projekt uchwały był omawiany na wspólnym 

posiedzeniu Komisji i został zaopiniowany pozytywnie. 

Po wyczerpaniu zapytań i udzielonych wyjaśnieniach Przewodnicząca Rady przystąpiła do 

przegłosowania projektu uchwały. 

Na 14 radnych obecnych na  sesji uchwała w głosowaniu została podjęta jednogłośnie. 

(Wykaz imiennego głosowania radnych stanowi  Załącznik Nr 13 do protokołu). 

(Uchwała w sprawie wyrażenia zgody na nieodpłatne nabycie od Skarbu Państwa – Krajowego 

Ośrodka Wsparcia Rolnictwa Oddział Terenowy w Poznaniu nieruchomości położonej w 

Mieścisku stanowi  Załącznik Nr 14 do protokołu). 

 

Adn.14 - Podjęcie uchwały w sprawie przekazania do Wojewódzkiego Sądu 

Administracyjnego w Poznaniu skargi Prokuratora Rejonowego w Wągrowcu na uchwałę Nr 

XIX/108/16 Rady Gminy Mieścisko z dnia 25 maja 2016 r. w sprawie regulaminu utrzymania 

czystości i porządku na terenie Gminy Mieścisko 

Uzasadnienie do projektu uchwały przedstawił Wójt Gminy – P.Przemysław Renn. 

Rada Gminy ma 30 dni na przekazanie skargi do WSA. Rada Gminy stoi przed obowiązkiem 

uchwalenia w bieżącym półroczu nowego regulaminu. 

Na wniesioną skargę została przygotowana przez Wójta odpowiedź w której oddala się zarzuty 

podniesione w w/w skardze. 

Przewodnicząca Rady poinformowała, że projekt uchwały był omawiany na wspólnych 

komisjach i został zaopiniowany pozytywnie. Następnie przystąpiła do przegłosowania 

projektu uchwały. 

Na 14 radnych obecnych na sesji uchwała w głosowaniu została podjęta jednogłośnie. 

(Wykaz imiennego głosowania radnych stanowi Załącznik Nr 15 do protokołu). 

(Uchwała w sprawie przekazania do Wojewódzkiego Sądu Administracyjnego w Poznaniu 

skargi Prokuratora Rejonowego w Wągrowcu na uchwałę Nr XIX/108/16 Rady Gminy 

Mieścisko z dnia 25 maja 2016 r. w sprawie regulaminu utrzymania czystości i porządku na 

terenie Gminy Mieścisko stanowi Załącznik Nr 16 do protokołu). 

 

 Adn. 15 – Interpelacje i zapytania radnych   

   Przewodnicząca Rady zwróciła się z pytaniem czy ktoś z radnych wnosi interpelacje na piśmie?  

   Żaden z radnych nie złożył interpelacji na piśmie. Ponadto w okresie międzysesyjnym nie 

wpłynęła do Przewodniczącej Rady żadna interpelacja. 

  Adn. 16 – Wolne głosy i wnioski (BIP- transmisja obrad g. 13.54) 

- radna Mączyńska – powróciła do pytania zgłoszonego na ostatnim wspólnym posiedzeniu 

Komisji o wycinkę drzew na terenie gminy Mieścisko i prosiła o ponowne wyjaśnienie;  

- radny Karasiewicz: 

1) zapytał ile kosztował Plan rozwoju sieci drogowej i czy jego autor objechał nasze drogi ? 

2) rolnicy pytają o program odbioru siatki i folii ? 

3) ile kosztowało nas spotkanie noworoczne i z jakich środków zapłacono ? 
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- radny Rodzewicz – zwrócił uwagę na kilka spraw: 

1) sprawa szatni na boisku – „nie wiem czy ma być czy nie ? Nasi zawodnicy jeżdżą do innych 

gmin i tam mają inne warunki. To jest sprawa do dyskusji”; 

2) zwracam się do Komisji Przestrzegania Prawa – „szkoda pieniążków na remonty. Proszę 

zobaczyć jak wyglądają pobocza ? Woda się zatrzymuje, przychodzą przymrozki, wszystko się 

podnosi. Najpierw trzeba zrobić porządnie pobocza bo tak są wyrzucane pieniądze”; 

3) zwracam się w tym miejscu do P.Wójta – „ w związku z tym, że rozbudowa zakładu P.Serwatki 

była związana z tym, że zbierano podpisy że będzie inny dojazd prosiłbym o spotkanie z panem 

Zarządu Dróg Wojewódzkich żeby mu wytłumaczyć, że ta droga – ulica jest drogą lokalną. Tam 

mieszkają ludzie. Dla mnie to jest bezsens pakowania tam tylu TIR-ów plus samochody 

pracowników – to nie rozwiąże sprawy. Tam nic się nie poprawi. Będzie raczej gorzej. Owszem 

dojazd będzie wygodniejszy ze się można minąć ale nie rozwiąże sprawy. Pan Serwatka był 

uprzejmy wykupić, ma możliwość wyjazdu na drogę 190”; 

 

- radna Mączyńska: 

1) odnośnie Planu sieci drogowych – „również przyglądałam  ten plan i mam pytanie do P.Wójta 

czy ulice Ruda i Zacisze to one obejmują również położenie nawierzchni asfaltowej przy ul. 

Zacisze i czy ul.Ruda będzie połączona od ul.Kościelnej do wylotu aż na drogę powiatową ?” 

2) czy skład komisji architektonicznej to P.Wójt wybiera i czy odnośnie diet dla komisji są 

wytyczne, czy P.Wójt ustala ? 

3) jeśli chodzi o ul. Nową – tam na ul.Nowej chodnik ma być zrobiony od drogi wjazdowej do 

zakrętu, później przejście ma być na ulicę i znowu przejście na chodnik w stronę do drogi 

wojewódzkiej. Czy będzie ten chodnik zrobiony całościowo ? 

- radny Kulczyński skierował pytania do P.Dyrektor Szkoły Podstawowej w Mieścisku: 

1) 8 uczniów klasy VII w Szkole Podstawowej w Mieścisku nie otrzymało promocji, 3 uczniów 

miało poprawki – 1 zdał a 2 przeszło warunkowo. Żeby taka sytuacja się nie powtarzała w 

przyszłości czy jest możliwość organizowania w Szkole aby dla tych słabszych uczniów były 

dodatkowe godziny zajęć  wyrównawczych ? Nie każdy rodzic jest w stanie pomóc dziecku w 

domu; 

2) czy Szkoła w Popowie Kościelnym stoi w rankingu wyżej jeśli chodzi o wyniki nauczania  niż 

Szkoła w Mieścisku  i od czego to zależy ? 

  Do zapytań radnego Kulczyńskiego odniosła się Dyrektor Szkoły Podstawowej w Mieścisku – 

P.Jadwiga Soczka zauważając, że w porządku sesji nie ma punktu dot. wyników nauczania. Jeśli 

chodzi o to czy Szkoła w Popowie jest w rankingu to jest niefortunne sformułowanie. W Szkole 

w Mieścisku dobrze poszły wyniki klas gimnazjalnych porównywalnie z wynikami w kraju. 

Gorzej poszedł egzamin VIII klasy, ich objęła reforma i związane z tym przeładowanie materiału 

VII i VIII klasy. W VII klasie doszły nowe przedmioty, gdzie słabsi uczniowie sobie nie radzą. 

Szkoła Podstawowa w Mieścisku była przez 15 lat odcięta od zajęć dydaktyczno-

wyrównawczych i nawet chcąc pomóc słabszym było to trudne. Staramy się pomagać jak jest 

to możliwe. Smutne jest to, że z roku na rok jest coraz więcej orzeczeń a to warunkuje 



12 
 

konieczność przydziału dodatkowych godzin. Wielu uczniów wykazuje dysfunkcję i Poradnia 

powinna wydać opinię na cały etap edukacji. Niezależnie od tego uczniowie Szkoły 

Podstawowej biorą udział w różnych konkursach na szczeblu ponadgminnym, krajowym a 

nawet światowym i nie było żeby nie przyjechali bez nagrody. Patrząc na wyniki końcowe, to 

w gimnazjum wyniki poszły bardzo dobrze, gorzej VIII klasy; 

- radny Tomasz Kozłowski: (BIP – transmisja obrad g.14.00) 

1) zapytał o stan rozmów na temat naszej rewitalizacji bo miały być dzisiaj rozmowy ? 

2) wracając do projektu „Szatnia na medal” i wypowiedzi radnego Rodzewicza  zwrócił uwagę, 

że za chwilę będzie 2 klub a w Szkole w Mieścisku nie ma natrysków w tych szatniach, gdzie 

jest 22 grających i 3 na ławce rezerwowych plus sędziowie, którzy po meczu chcą się umyć plus 

kantorek gdzie mogliby się przebrać. Może pomyśleć, żeby był tańszy projekt, ale taka szatnia 

jest potrzebna; 

- radny Piwowarski – w imieniu rodziców zadał pytanie o dojazd dzieci do szkół. Czy pozostanie 

tak jak było w latach poprzednich ? 

- P.Nojgebauer Urszula – mieszkanka Mieściska, ul.Kościelna – (BIP-transmisja g.14.13)  

 1)”ja chciałabym zaapelować o ulicę Kościelną. Ulica Kościelan jest jednokierunkowa. Po prawej 

stronie na poboczach stoją samochody osobowe a przez 24 godziny na dobę jeżdżą ciężkie 

samochody ze zbożem, paszami a domy stojące przy ulicy drżą. Dlaczego one nie jadą ul. 

Wągrowiecką, nie kierują się na ul.Zacisze i wyjazd na Żabiczyn ? Ja już byłam u P.Wójta w tej 

sprawie. Tam jest jeszcze w tej drodze dziura i jak wjeżdżają w tę dziurę samochody to 

wszystko drży. Bardzo prosiłabym aby zająć się tą sprawą. To jest uliczka jednokierunkowa. 

Kto dał przyzwolenie na wjazd tym „molochom” ? Wiem, że tam jest droga powiatowa. Tam 

trzebaby postawić znak odnośnie ograniczenia przewozu tonażu. Ja mówię w imieniu całej 

ul.Kościelnej”; 

- 2) (BIP- transmisja obrad g.14.16 – g.14.19 ) cyt.”jest jeszcze jedna sprawa, która się toczyła za 

poprzedniego P.Wójta, gdzie toczyłam przez 2 lata walkę z byłym  P.Wójtem. Nie pomógł mi 

w niczym. Chodziłam i prosiłam P.Wójta Banaszyńskiego żeby mi pomógł. Została wykupiona 

droga w szczycie, to była nasza prywatna droga i naszego sąsiada i P.Wójt tę uliczkę wykupił 

od nas, to było w tym czasie jak była zakładana kanalizacja w Mieścisku. Ktokolwiek w tę drogę 

wjeżdżał, niszczył ją. Zostało zniszczone całe ogrodzenie, został zniszczony budynek 

gospodarczy, cały szczyt. Teraz jak sobie odnowiliśmy został  też zniszczony. Tej sprawy jeszcze 

nie jest koniec. Mnie najwięcej chodzi o tę uczciwość, prawdomówność. Prosiłabym o 

załatwienie tej sprawy”; 

- radna Chelwing – w nawiązaniu do tego co radny Kulczyński poruszył o dzieciach, które 

powtarzają klasę. Musimy wiedzieć, że obojętnie jak bardzo by starali się nauczyciele czy z 

Mieściska czy z Popowa niestety musi być jeszcze chęć ze strony dzieci żeby przyłożyć się do 

nauki jeśli mają problemy. Zawsze musi być dobra wola rodziców żeby współpracować ze 

szkołą, a do tego niestety od wielu lat brakuje we wszystkich szkołach. Rankingi, rankingami 

ale bardzo dużo zależy  od dzieci, od rodziców i niestety nauczyciele nie są w stanie załatwić 

wszystkiego za rodziców. 
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  Na zgłoszone zapytania odpowiedzi udzielił Wójt Gminy (BIP-transmisja obrad g.14.21-g.14.33) 

  Będąc przy głosie Wójt Gminy poinformował, że w ostatni piątek było spotkanie w sprawie 

strategii rozwoju wsi. Każdy z sołtysów otrzymał informację o dochodach z wynajmu świetlic 

wiejskich i 50% dochodów wraca z powrotem na sołectwo. Takie informacje poszły do kilku 

sołectw i sołtysi mają określić się na co te środki wykorzystają; 

 (BIP-g.14.36) - radny Rodzewicz: 

1) powrócił jeszcze raz do sprawy ul.Nowej – proponując zrobić spotkanie z przedstawicielem 

Zarządu Dróg Wojewódzkich celem przedyskutowania; 

2) sprawa modernizacji ul.Polnej – tam jest za długi odcinek wjazdu. Przy wjeździe na 

ul.Spokojną stoi woda i tam przydałaby się kratka. O tym zaczęli mówić mieszkańcy. 

Musiałoby to być zerwane. Projektant wcześniej powinien to skonsultować z mieszkańcami; 

- (BIP-g.14.37) – radny Karasiewicz: 

1) zwrócił uwagę, że jeśli chodzi o program odbioru siatki – to niektóre gminy mają to tak 

rozwiązane, że płacą tylko tę część co dostają od Ministra, a pozostałą płacą rolnicy; 

2) czy byłaby możliwość aby na najbliższe wspólne posiedzenie Komisji zaprosić autora Planu 

rozwoju dróg żeby przedyskutować również z radnymi czym sugerował się przy opracowywaniu 

planu i zaliczając drogę do takiej a nie innej kategorii ? 

3) (BIP-g.14.40) – jeśli chodzi o boisko w Nieświastowicach – to mieszkańcy mają wszystkie 

dokumenty, które potwierdzają, że to boisko było wytyczone przez gminę, wszystkie 

urządzenia, które były kupowane na placu zabaw mają atesty. Boisko znajduje się na gruntach 

klasy III i pytanie kto poniesie koszty odrolnienia tego ? To boisko w Nieświastowicach jest 15 

lat i cały czas były protokoły zgodności i pieniądze wydawane, a teraz okazuje się, że wszystko 

trzeba zdemontować; 

- radna Mączyńska – w sprawie Planu budowy sieci dróg – pytałam o drogi. Pan który to robił 

mógłby udzielić szczegółowych informacji co do dróg; 

- (BIP-g.14.40) – radny Kulczyński – czy jest szansa na przyłączenie prądu do świetlicy w   

Miłosławicach ? 

Odpowiedzi na pytania udzielił Wójt Gminy (BIP-g.14.42 – g.14.50) 

Będąc przy głosie Wójt poinformował, że został ustalony harmonogram zebrań wiejskich w 

miesiącu lutym. Zachęcał mieszkańców do udziału w zebraniach. 

- radny Witucki – w kwestii boiska w Nieświastowicach – w tym czasie kiedy było boisko to 

była zgoda  byłego Gospodarstwa Rolnego. Przy dobrych chęciach myślę, że mieszkańcy sobie 

poradzą z tym boiskiem. Jeśli chodzi o zaorywanie dróg i powołanie w tym celu komisji to nie 

osiągnie się żadnego rozwiązania.  

- radny Kulczyński – zwrócił uwagę, że w Miłosławicach jest droga o szer.9 m do lasu a teraz 

ma 3 m i to jest przesada. Chodzi o takie drogi. 

- (BIP.g.14.57) – Wójt w odpowiedzi wyjaśnił, że nikt nie ma prawa do zajęcia pasa drogowego 

drugiej osoby. Będziemy to weryfikować i tym samym zaapelował aby nie zajmować nie swoich 

gruntów. 

W związku z wyczerpaniem punktów porządku sesji Przewodnicząca Rady podziękowała 

wszystkim za udział i zamknęła XVI sesję Rady Gminy. 

 
              Protokółowała:    Przewodniczyła sesji: 

  Inspektor ds. obsługi organów gminy  Przewodnicząca Rady 

          /Wiesława Kujawa/     /Kamila Mazurek/ 
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